
 

Záznam ze zasedání Dopravní komise 

 

Datum: 14. 05. 2025 

Místo: budova ČVUT – Fakulta dopravní, sekce A, 2. patro 

Přítomni:  Ing. Miroslav Ouzký, Ing. Jiří Zeisek, Jiří Štěpánek, Por. Ing. Ing. Jan Crha, DiS., Ing. Jiří Aster, Ing. Miloš 

Šteffl, npor. Ing. Bc. Jana Musilová, Ing. Tomáš Martinček, Ing. Radek Tuhý, Zuzana Kudrnáčová, Bc. 

Dan Krejčí, Ing. Martin Scháno, Ing. arch. Lukáš Houser (připojen online) 

Program: 

1. Krizové situace v dopravě (mosty)  

2. Změna dopravního režimu na Komenského náměstí 

3. Parkování obytných vozů na území města  

4. Chelčického – vrácení omezení vjezdu „mimo dopravní obsluhu“ nebo vybudování 

parkoviště dle původního projektu  

5. Lounská – požadavek na částečné parkování na chodníku  

6. Různé 

 

1 KRIZOVÉ SITUACE V DOPRAVĚ (MOSTY) 

 Pan Ouzký seznámil členy komise s aktuálním situací ohledně Tyršova mostu a doporučil vytvoření 
havarijního plánu pro případ, kdy zkolabuje doprava na jednom z hlavních tahů přes Labe – Tyršův a Nový 
most.  Je potřeba připravit se na situaci, kdy se takováto krizová situace bude opakovat.  
 
Dopravní komise doporučuje radě města zadat ke zpracování havarijní plány pro uzavírku Nového a 
Tyršova mostu. 
 
Hlasování: 

Pro = 6 členů 
 

2 ZMĚNA DOPRAVNÍHO REŽIMU NA KOMENSKÉHO NÁMĚSTÍ 

 Pan architekt Houser představil členům Dopravní komise navrhované úpravy Komenského náměstí – 
zamezení vjezdu k okolí škol, ulice Boženy Němcové jako pěší zóna, atd.  
 
Pan Ouzký reagoval na navrhovanou úpravu v ulici Boženy Němcové, kde je parkování sice problematické, 
ale je nutné.  
 
Dopravní komise doporučuje radě města v rámci představených úprav Komenského náměstí panem 
architektem Houserem variantu č. 2 s obratištěm v ulici Boženy Němcové a apeluje na vytvoření 
parkovacích míst v této části Děčína – vytvoření parkovacího domu v ulici Maroldova. 
 
Hlasování: 

Pro = 6 členů 
Zdržel se = 1 člen 
 

3 PARKOVÁNÍ OBYTNÝCH VOZŮ NA ÚZEMÍ MĚSTA 



 

 Paní Kudrnáčová přednesla podnět k určení míst pro parkování obytných vozů na území Děčína. Paní 

Musilová navrhuje parkovací místa vybavit příslušenstvím – voda, výlevka, atd. Pan Ouzký je pro zpoplatnění 

takových míst. Kempovat by se mělo jen v místech k tomu určených, kde ale zastavit pro krátkodobé stání? 

Nabízí se parkoviště pod knihovnou, parkoviště ve Žlebu u cyklostezky. Dle pana Šteffla je již nyní 

problematické zaparkovat v centru osobní auto a zabráním míst pro obytné vozy by se situace zhoršila. 

Dopravní komise bez koncepce nedoporučuje radě města vyznačování účelových parkovacích míst pro 
obytná auta za účelem rozvoje turismu. 
 
Hlasování: 

Pro = 6 členů 
 

4 CHELČICKÉHO – VRÁCENÍ OMEZENÍ VJEZDU „MIMO DOPRAVNÍ OBSLUHU“ NEBO VYBUDOVÁNÍ 

PARKOVIŠTĚ DLE PŮVODNÍHO PROJEKTU 

 Tento podnět občana nenáleží k projednání v Dopravní komisi. 

 

5 LOUNSKÁ – POŽADAVEK NA ČÁSTEČNÉ PARKOVÁNÍ NA CHODNÍKU 

 Nejedná se o téma k řešení v Dopravní komisi. Majetkový správce projedná s dopravním inspektorátem. 

Dopravní komise nedoporučuje chodník pro parkování. 

 

6 RŮZNÉ 

 Možnosti nápravy přístupové a výjezdové cesty do Nemocnice pro imobilní pacienty 

Jedná se o podnět z jednání Sociální a zdravotní komise. Tato problematika bude řešena vlastníkem v rámci 

aktualizace dopravního řádu nemocnice.  

Autobusová linka do zoologické zahrady 

Byl vznesen dotaz, zda ponechat dočasně přesunutou autobusovou zastávku u Rajských ostrovů na ul. Ruská 

u č.p.1932/26, či zda se přesune. V dané lokalitě je kritický nedostatek parkovacích míst. Je nutné projednání 

s dopravním podnikem, jak moc je zastávka využívaná a potom rozhodnout o dočasném zrušení její obsluhy.  

 
Vodní cesta 

Pan Aster informoval, že průjezd pod nejbližším mostem v Německu probíhá pro osobní a nákladní lodě od 

09:00 do 11:00 hod. Do dna řeky byly zakotveny dva pilíře pro zabezpečení hlavní mostovky.  

Dále pan Aster sdělil, že dne 21.5.2025 proběhne jednání mezi ČR a Saskem, ve skupině „Doprava“ přednese 

téma „Zlepšení dopravy ve Šluknovském výběžku“. Vyzval ostatní členy komise k podání případných podnětů 

do programu jednání. 

 

 ÚKOLY ČLENŮ MAGISTRÁTU 

  

 ÚKOLY ČLENŮ VEDENÍ MĚSTA 

  



 

 ÚKOLY ČLENŮ KOMISE 

  

 DOPORUČENÍ DOPRAVNÍ KOMISE RADĚ MĚSTA 

 Dopravní komise doporučuje radě města zadat ke zpracování havarijní plány pro uzavírku Nového a 
Tyršova mostu. 
 
Dopravní komise doporučuje radě města v rámci představených úprav Komenského náměstí panem 
architektem Houserem variantu č. 2 s obratištěm v ulici Boženy Němcové a apeluje na vytvoření 
parkovacích míst v této části Děčína – vytvoření parkovacího domu v ulici Maroldova. 
 
Dopravní komise bez koncepce nedoporučuje radě města vyznačování účelových parkovacích míst pro 
obytná auta za účelem rozvoje turismu. 
 
 

 TERMÍN DALŠÍHO ZASEDÁNÍ 

  

04.06.2025, 10:00 hod., budova ČVUT – Fakulta dopravní, sekce A, 2. patro 

 

 

Zapsala: Ing. Šárka Kalivodová, v. r.  

Schválil: Ing. Miroslav Ouzký, předseda DK, v. r.  


